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Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András és dr. Vidákovics Béla alpolgármesterek,  
Bolobás Péter, Bratu Ferenc, Dobozi Gábor, Karsai Attila, Kléri Bertalan, Kovács István, Molnárné 
Juhász Éva, Sohajda István, Takács László, Timár László helyi képviselõk. 
Késıbbi érkezését bejelentette: dr. Basista Erika képviselı. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, dr. Szántó Marianna aljegyzı, 
Urbánné Kléri Szilvia szakreferens, Zsiga Józsefné Igazgatási irodavezetı, Szarka Zsolt Mőszaki 
Irodavezetı, Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezetı, Rivnyák Istvánné, Vajkóné Zsíros Emese, 
Pásztor András, Kércsi Tibor intézményvezetık, Bartek József a Városgazda Kht. ügyvezetıje, 
Makranczi Józyef a Hivatásos Önkormányzati Tőzoltóság képvisletében, Konyor Judit  az ETKT 
képviseletében, Bucskó János  az Encs Város Szociális Helyzetének Javításáért Közalapítvány 
ügyvezetıje, Béres László az ATÖSZ ügyvezetıje,  Garami Antal a CKÖ elnöke, Molnár János a 
Városvédıs és Szépítı Egyesület elnöke, a Munkaügyi Központ Encsi Kirendeltségének vezetıje. 
 
Bratu László polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 14 képviselı-testületi 
tagból 13 jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
A jegyzıkönyv hitelesítésére felkéri Takács László képviselıt és dr. Vidákovics Béla 
alpolgármestert, majd tájékoztatja a Képviselı-testületet az ülés tervezett napirendjérıl. Felhívja a 
figyelmet, hogy a nyilvános ülés tartását követıen zárt ülésre kerül sor. 
 
A Képviselı-testület az ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint fogadja el: 
 
Ülési napirend tárgya: 
 
1.) Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekrıl, megbeszélésekrıl 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 
2.) Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról 
 Elıadó: Bratu László polgármester 
 
3.) Beszámoló az Encs Város Fejlesztéséért Közalapítvány munkájáról 
 Elıadó: Dakó Károly a Kuratórium volt elnöke 
 
4.) Beszámoló az Encs Város Szociális Helyzetének Javításáért Közalapítvány tevékenységérıl 
 Elıadó: Bucskó János ügyvezetı 
 
5.) Indítványok, bejelentések 
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ÜLÉSI 
 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 Napirend tárgya:        Elıadó 
 
1.) Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekrıl,   Bratu László  
  megbeszélésekrıl        polgármester 
  
Bratu László polgármester  kéri a képviselıket tegyék meg észrevételeiket, javaslataikat. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke az alábbiakról kér bıvebb 
tájékoztatást: - a kenyheci ipari parkban épülı Ford gyár 200-300 álláshelyére milyen kvalitású 
dolgozókra van szükség? 
  - a tavasszal polgármester úr Kínában járt egy beruházás terve kapcsán és most azt 
olvasni az újságban, hogy Alsózsolcán fog megvalósulni a csomagológyár építése. Van-e remény 
arra, hogy nálunk is letelepülnek? 
  - az ÉMÁSZ-szal tartott önkormányzati konferencia a közvilágítás mely új 
lehetıségeit tárta fel? 
  - a Hernád-völgye Szilárdhulladék Kezelési Társulás mit tartalmaz? 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke egy kérést és egy 
kiegészítést tolmácsolna a jelenlévık felé. Kérése az, hogy a jövıben a konferenciák, tájékoztatók 
kapcsán kerüljön jelzésre az érdemi munkavégzés az illetékesek részérıl. A kiegészítésként pedig az 
emlékoszlop állítás kapcsán szeretné elmondani, hogy az Encs Város Fejlesztéséért Közalapítvány, a 
Városvédı és Szépítı Egyesület korábbi döntése értelmében a város elfeledett , de említésre méltó és 
érdemes polgárainak állít emlékoszlopot a Körforgalmi parkban. A beérkezett egyetlen javaslatot a 
Bíráló Bizottság nem fogadta el azzal az indoklással, hogy a javasolt személy- Takács Zoltán úr – 
megkapta a PRO URBE díjat a várostól, így az emlékfa állítást a bizottság nem támogatta.  Ezt a 
javaslatok hiányára való tekintettel különösen fájlalják a javaslattevık. Az éven így nem bıvül a 
megemlékezésre méltónak találtak köre.  Végezetül ara emlékeztet minden jelenlévıt, hogy aki 
elfeledi saját múltját arra kényszerül, hogy újra átélje. 
 
Bratu Ferenc képviselı azt firtatja, hogy van-e a városban megfelelı szakember a kenyheci 
munkára, hiszen az angol és a szlovák legalább társalgási szintő nyelvismeret szükséges. 
 
Molnár János a Munkaügyi Központ Encsi Kirendeltségének vezetıje sajnálatát fejezi ki, hogy az 
illetékesek nem keresték meg a munkaügyi központokat, hogy segítsék a munkát, a szakember 
szükségletet nem jelezték feléjük. Kéri, hogy a jövıben ez történjen meg. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy Béres László úrral az ATÖSZ ügyvezetıjével vett részt a 
Ford személyi vezetıjével történı megbeszélésen. A fejlesztés várhatóan 2008. tavaszán fejezıdik 
be, de már most jelezték, hogy létszámgondjaikon lehetıségünkhöz mérten enyhítsünk. A hivatalos 
megkeresésre 2008. tavaszán kerül sor. A személyzeti igazgató ígéretet tett, hogy egy hónapon belül 
részletes tájékoztatást küld, de ez még nem érkezett meg.  Az biztos, hogy magasan kvalifikált, fıleg 
gépész és számítástechnikában jártas személyeket keresnek, akiknél alapvetı a nyelvi követelmény. 
Az írásos anyag kézhezvétele után sor kerül majd egy tájékoztatóra a részletekrıl. 
A kínai befektetık kapcsán kijelenti, hogy a tárgyalások során az derült ki, hogy a megalakuló 
gazdasági társaságba a gyártósoron kívül tıkét befektetni a beruházó nem akar. Az volt a 
végkövetkeztetetése, hogy a céljuk mindössze a kormánytámogatás elnyerése és aztán kivonulnak a 
piacról, itt hagyva a hazai beruházó feleket a pácban. Úgy véli, nincs teljes körő létjogosultsága az 
ügyletnek. 
Az ÉMÁSZ konferencia kapcsán kiemeli, hogy az elektromos szolgáltatók szerzıdése lejárt, a piac 
nyitott lesz. Mindenki vétzelezhet és értékesíthet, akinek erre jogosultsága van. Sajnos ez idáig még 
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egyetlen szolgáltató sem jelentkezett konkrétumokkal, csupán megkeresések érkeztek egyeztetésekre 
az önkormányzathoz, mint legnagyobb fogyasztóhoz. 
A Társuláshoz kapcsolódóan kijelenti, hogy az abaúji térség közel 60 önkormányzata döntött úgy, 
hogy mivel az önálló pályázati lehetıségeket nem tudják kihasználni- közös pályázatban 
gondolkodnak. Ennek mozgatórugója lesz ez a Társulás. 
A konferenciák kapcsán hangsúlyozza, hogy nagyon sok meghívó érkezik, melyeknek csupán 
töredékén vesznek részt a szakemberek, hiszen a legtöbb fizetıs és nincs rá anyagi keret.  A belsı 
ellenırök kötelezı továbbképzése kivételével csak a 10.000.- Ft alatti költséggel járó 
továbbképzéseken, konferenciákon vesznek részt a munkatársak. 
 
További kérdés, észrevétel hiányában a képviselı testület a tájékoztatót egyhangúlag elfogadja. 
 
 
Napirend tárgya:        Elıadók 
 
2.) Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról   Bratu László 
  polgármester  

         
 
Bratu László polgármester megkérdezi a Pénzügyi Irodavezetı asszony kívánja-e kiegészíteni az 
írásos anyagot? 
 
Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezetı nem kíván élni a kiegészítés lehetıségével. Elmondja, 
hogy a bizottsági üléseken részt vett és a felmerülı kérdések ott tisztázásra kerültek. 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság megvitatta a város 
2007. évi költségvetésének I. féléves alakulását. Megállapította, hogy a bevételi oldalon az eredeti 
elıirányzat 2.616.679 e Ft-ról 2.629.454 e Ft-ra nıtt, tehát az elıirányzat a módosítások után 12 
millió 775 ezer Ft-tal több. A bevételek 1.348.644 e Ft-ban kerültek teljesítésre, ami 51,29%-os, így 
idıarányos. 
A 2007. évi költségvetést 116.776 e Ft forráshiánnyal fogadta el a képviselı-testület, mely a 
módosítások után 96.358 e Ft-ra módosult. ÖNHIKI-s pályázati igényünket benyújtottuk, a 
jóváhagyott támogatás összege 22.388 e Ft. Ezt is figyelembe véve láthatjuk, hogy jelentıs az az 
összeg, amely továbbra is hiányként jelentkezik.  
A költségvetési rendelet szövegezése felhívta az intézményvezetık és szakfeladatok irányítói 
figyelmét, hogy csak 96%-os finanszírozással számoljanak. 
Jelen helyzetben szinte biztosra vehetı, hogy az elıírt 4%-os zárolásra sor fog kerülni a háromnegyed 
éves tájékoztatóval egyidıben. Ekkor figyelembe kell venni az esetleges többletbevételi teljesítést is. 
Ezért a Bizottság felhívja az intézményvezetık figyelmét a további takarékos, ésszerő gazdálkodásra. 
Semmiféle bevételrıl nem szabad lemondani és maximálisan eleget kell tenni a követelések 
behajtásának. A hiány további csökkentése érdekében javasolja a bizottság, hogy éljen az 
önkormányzat a 2. ízben benyújtható ÖNHIKI-s pályázati lehetıséggel is.  
A kiadások teljesítése idıarányos, 1.302.866 E Ft, ami 49,54%. A személyi jellegő kiadások 
valamivel magasabb szinten teljesedtek: 50,23%-ban. Ennek oka a januárban kifizetett 13. havi 
illetmények, illetve a 2007. évre esedékes június 1-tıl fizetendı 13. havi idıarányos kifizetése. 
Remélhetıleg a kötelezı jelleggel fizetendı 13. havi juttatás fedezetét az önkormányzat központilag 
megkapja. 
A kiadásokat figyelembe véve az intézmények között lényeges eltérések vannak. Két intézményt kell 
a sorból kiemelni: 

1. A Tőzoltóság dologi kiadásainak teljesítése jelentıs túllépést mutat. Segíthet az intézményen 
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a 2006. évi pénzmaradvány összege, illetve a személyi kiadásokkal való takarékosság. 
2. A Petıfi általános iskola kiadásainak teljesítése idıarányos képet mutat, de gondot okozhat a 

kifizetetlen számlák nagyságrendje és a 2006. évi túlfinanszírozás összege. 
Az önkormányzat elsı féléves gazdálkodásáról összegezve kijelenthetı, hogy mind a bevételi, mind a 
kiadási oldal teljesítése idıarányos. Voltak ugyan likvid gondok, de összességében eredményesnek 
ítélhetjük meg a gazdálkodás vitelét. Ahhoz azonban, hogy ez a második félévben is tartható legyen, 
nagyon szigorú gazdálkodásra van szükség, arra, hogy a kiadások csak a bevételképzıdéshez 
igazodjanak. 
 
A beszámolót és a hozzá tartozó határozati javaslatot a bizottság elfogadásra javasolja. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a Tőzoltóság addig nyújtózkodhat, ameddig a takarója ér, 
a saját költségvetésébıl kell kijönnie. A Petıfi iskola kapcsán pedig hangsúlyozza, hogy a 
kifizetetlen számlák ellenére jelentıs elırelépés van a gazdálkodásban és igazgató úr további 
eredményeket ígért az év második felére, feltéve, hogy a mővészeti iskolai támogatást továbbra is 
megkapja az iskola. 
 
Takács László képviselı , a Petıfi iskola igazgatója elmondja, hogy jelen helyzetben 2 millió 
forintnyi kifizetetlen számlája van az intézménynek és az év második felében 6-7 dolgozó 
nyugdíjazásából a felmentési idıre járó összegekbıl megtakarítás várható a létszámleépítéshez 
kapcsolódó állami támogatás révén. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:   127/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló a költségvetés I. félévi  végrehajtásáról 
 

Encs város Képviselı-testülete 2007. évi költségvetésének I. félévi 
gazdálkodásáról szóló jelentést megtárgyalta és elfogadja. 
A Képviselı-testület megállapítja, hogy az elsı félévi gazdálkodás során 
realizálódott bevételek nem teremtettek teljes fedezetet a legszükségesebb 
kiadások teljesítésére sem , habár azok mértéke az „idıarányos” határon belül 
maradt. 
Továbbra sem sikerült viszont megoldani a finanszírozásban évek óta 
megfigyelhetı feszültségeket.  
A szigorú, következetes gazdálkodás, az ÖNHIKI-s támogatás valamelyest 
enyhítette, de nem csökkentette teljes mértékben likviditási gondjainkat. 
A Képviselı-testület fontosnak tartja, hogy az egyensúlyjavító intézkedések 
továbbfolytatódjanak. 
 
Ennek érdekében elrendeli, hogy:  
 
1.) A gazdálkodásban érintett valamennyi résztvevı (intézmény) tekintse át 

költségvetésének egyensúlyi kérdéseit és kiadásait kizárólag a 
bevételképzıdés üteméhez és mértékéhez igazítsa. 

 
2.) A belsı ellenır és a pénzügyi iroda havonta értékelje és vizsgálja meg az 

intézmények és a hivatal gazdálkodását, arról adjon írásos elıterjesztést 
(elemzéssel). 

 
3.) A Képviselı-testület korábbi döntésének megfelelıen a pályázati 
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lehetıségeket folyamatosan vizsgálni kell. A várospolitikai feladattervvel 
összhangban lévı olyan pályázatokat kell beadásra elıkészíteni és beadni, 
melyek a legkevesebb önerı terhet jelentik Encs Város Önkormányzata 
költségvetésére. 

 
4. A költségvetési rendeletben  ( 23.§ (2( bekezdés) meghatározott intézményi 

zárolásokról, azok mértékérıl a képviselı-testület a háromnegyedéves 
beszámoló keretében dönt azzal, hogy a 4%-os visszatartás továbbra is 
érvényben marad.  

 
Felelıs:  polgármester, intézményvezetık  
Határid ı: folyamatos, illetve december 31. 

 
 
Timár László képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke egyéb irányú elfoglaltsága miatt elhagyja a 
termet. 
 
 
Napirend tárgya:                 Elıadó 
 
3.) Beszámol az Encs Város Fejlesztéséért Közalapítvány                 Bratu László 

munkájáról                 polgármester 
 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy az elıterjesztı betegsége folytán nem tud részt venni az 
ülésen, de tudomása szerint a Városfejlesztési Bizottság ülésén részt vett a Kuratórium jelenlegi és 
volt elnöke is. Felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse bizottsága véleményét. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke kijelenti, hogy a bizottság ülésén az 
anyag készítıje, a régi kuratóriumi elnök úr nem volt jelen. A beszámoló a 2004-2006-os idıszakot 
öleli fel. Célként jelöli meg a városban zajló fejlesztések támogatását, melyet a civil szervezetek 
bevonásával végez a Közalapítvány. Pénzügyi gazdálkodására a kevés pénzbıl gazdálkodás a 
jellemzı. Az elmúlt év végén változott az elnök személye, majd a kuratóriumi tagok személye is, 
sajnos az átadás-átvétel még mindig nem történt meg. 
A bizottság egyebekben a beszámolót elfogadásra javasolja és megköszöni az eddigi munkát, az új 
vezetésnek pedig hatékony munkát kíván! 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a átadás-átvétel lebonyolítását háromszor kísérelték meg 
a felek, hol az egyik fél nem ért rá, hol a másik. De a tevékenység folytatásához elengedhetetlen 
annak mielıbbi megtörténte. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi határozatot hozza: 

 
Szám:   128/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló az Encs Város Fejlesztéséért Közalapítvány 

munkájáról 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és az Encs Város Fejlesztéséért 
Közalapítvány munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
   
Felelıs: polgármester 
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Határid ı: 2007. szeptember 17. 
 
Napirend tárgya:          Elıadó 
 
4.) Beszámoló az Encs Város Szociális Helyzetének Javításáért          Bucskó János 

Közalapítvány tevékenységérıl      ügyvezetı  
             

 
Bratu László polgármester  megkérdezi a napirend elıadóját, kívánja-e kiegészíteni szóban az írásos 
anyagot? 
 
Bucskó János ügyvezetı a kiegészítés lehetıségével élve az alábbiakat adja elı: 
Az alapítvány mőködése a folyó év során sok probléma elé nézett. Az anyagi források 
megcsappantak, a támogatási lehetıségek beszőkültek. Így a tavasszal a továbbmőködtetés más 
formája mellett döntött a Kuratórium. A vetıburgonya magas ára miatt a döntés értelmében rászoruló 
családonként 2 q étkezési burgonya vásárlása került betervezésre a költségvetésbe. 
Már most elmondható, hogy a beszerzés ára megfelelı: az alapítvány és az önkormányzat támogatása 
fedezetet biztosít rá. A kiosztás a telephelyen történik majd. 
Elmondja továbbá, hogy szeptember 26-án lesz egy tájékoztató a szaktárcánál, melyen remélhetıleg 
tisztázódik a jövı évi támogatási lehetısége a programnak, mert anélkül életképtelenné válik. 
 
dr. Basista Erika képviselı helyet foglal a teremben. 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy 
bizottsága szeptember 10-i ülésén tárgyalta a közalapítvány beszámolóját és azt elfogadásra 
javasolja. Ismerteti a jelenlévıkkel, hogy a 2007. évi szociális elıirányzat 2,5 millió forint támogatást 
tartalmazott a szociális földprogram támogatására. Az önkormányzat a jövıben sem tud ennél 
magasabb összegő támogatást nyújtani, akkor sem, ha az egyén források teljesen beszőkülnek, illetve 
megszőnnek. A kérdés az, hogy milyen formában kapjanak segítséget a rászoruló családok? 
A bizottság véleménye szerint a mostani megoldás lehet a jövıben követhetı, de ha nem kap a 
közalapítvány a minisztériumtól ígéretet a jövı évi támogatásra, akkor vissza kell térni az év során a 
hogyan tovább kérdéséhez! 
 
Bratu László polgármester  kijelenti, hogy a földprogram 1993-as indulásakor az emberek kétkezi 
munkájának bevonása volt a cél: a kapálás, a begyőjtés a rászoruló feladata volt. 
Sajnos az unió elképzeléseivel nem összeegyeztethetı a forma. A szaktálca keresi a módját annak, 
hogy hogyan maradhat fenn a rendszer ennek ellenére. 
A pályázati kiírás május végére datálódott és még nem tudni mi lesz belıle. Ha 3 millió forint alatt 
marad a támogatás, akkor biztos, hogy az önkormányzatnak vissza kell térnie a kérdéshez. 
 
Bolobás Péter képviselı arra kérdez rá, hogy ha a burgonya ára 50 Ft volt kilogrammonként és 250 
család kapott 2 q –át, akkor a kiadás mindössze 2,5 millió forint, ami a tervezett bekerülési költséget 
nem éri. Ebben az esetben is szükséges az önkormányzati támogatás? 
 
Bucskó János ügyvezetı elmondja, hogy a beszámoló készítésekor még 70-80 Ft/kg irányárral 
lehetett számolni a vásárláshoz. Utóbb a végösszeg 50 Ft/kg-ban realizálódott, így megtakarítás 
keletkezett. 
 
Bratu László polgármester kijelenti, hogy az önkormányzatnak így csak 1 millió forintot kell 
hozzátennie a burgonya vásárlásához, így ér össze a madzag két vége. 
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Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke rámutat, hogy amennyiben 
a közalapítvány egyetlen célja a burgonya kiosztása, akkor évente 6-7 millió forint mínuszt termel. 
Ha ezt az összeget az önkormányzat átcsoportosítaná pl a szemétdíjba, akkor nagyobb kört tudna 
támogatni, mint jelenleg. Nem javasolja a program mőködtetését a jövıben! 
 
Bratu László polgármester kéri a képviselık türelmét. Arra kér mindenkit, hogy várja meg a 
szociális földprogramot mőködtetı önkormányzatok tanácskozásának eredményét. Ha veszteséget 
termel a jövıben a program, természetesen nem lehet fenntartani. 
 
Bucskó János ügyvezetı elmondja, hogy a közalapítvány nem gazdálkodó szervezet. A szociális 
földprogram célja, hogy tagjainak, résztvevıinek minimális költség mellett a megélhetést biztosítsa. 
A kérelmeket a Szociális és Egészségügyi bizottság, a Kuratórium és a Kisebbségi Önkormányzatok 
együtt bírálják el.  
Sokan mondják a résztvevık közül, hogy remélik, a jövıben, a régi formában mőködik tovább a 
rendszer és a kétkezi munkájukkal kereshetik meg a megélhetésüket, hiszen 6-10 q is megtermett a 
kapott területen. A mezei lopások is nagyon elszaporodtak a burgonyaföldek kiosztásának 
elmaradása kapcsán, Ez nem volt annyira jellemzı, amikor a rászorulók megkapták a 
krumpliföldjüket.  
Akkor nem enne szükség a szociális földprogramra, ha nem lennének megélhetési gondokkal 
küzdık! 
 
Szeles András alpolgármester elmondja, hogy bár az eddig elhangzottakban a finanszírozási oldal 
volt kiemelve, ı addig az alapkoncepciót tartja fontosnak, melyet polgármester úr is említett: 
munkáért cserébe megélhetést segítı természetbeni támogatást! 
Egyebekben egyetért azzal, hogy a program életképessége megkérdıjelezhetı. A jelenlegi 
rendszerben való további folytatást nem támogatja.  Régi rendszer volt a jó!  Munka nélkül nem lehet 
és nem szabad juttatásokhoz juttatni senkit sem! 
Véleménye szerint a miként kérdésére a pénzügyi feltételek összeállása esetén is vissza kell térni. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi határozatot hozza: 

 
Szám:   129/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Beszámoló az Encs Város Szociális Helyzetének Javításáért 

Közalapítvány tevékenységérıl 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és az Encs Város Szociális 
helyzetének Javításáért Közalapítvány tevékenységérıl szóló beszámolót elfogadja 
azzal, hogy az év folyamán tovább kell tárgyalni a Közalapítvány sorsát és 
legkésıbb a decemberi ülésen dönteni kell a jövıre vonatkozó elképzelésekrıl és a 
mőködtetés fenntarthatóságáról. 

   
Felelıs: polgármester, illetve a Közalapítvány ügyvezetıje 
Határid ı: 2007. decemberi Kt. ülés 

 
 
Napirend tárgya:        
 
5.) Indítványok, bejelentések  

  
5.1 Az Önkormányzat 2007. évi költségvetésérıl szóló 6/2007. (II.13.) Ör. sz. rendelet 
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módosítása   
 
Bratu László polgármester felkéri a jegyzı urat ismertesse a módosítás indokait. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı elmondja, hogy jogszabályi kötelezı elıírás szerint a térítési díjakat 
rendeletben kell megalkotnia képviselı-testületnek. Ezen kötelezettségének Encs város Képviselı-
testülete úgy tett eleget, hogy a költségvetési rendelet mellékletében állapítja meg azokat. A térítési 
díja módosítására az érintett intézmény vezetıje javaslatot tett, így a módosítás tervezetét a 
képviselı-testület elé terjeszti a szakma döntéshozatal céljából. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elfogadásra javasolja 
a tervezetet. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy az 5%-os emelést az áremelések indokolják. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi rendeletet alkotja: 

 

22/ 2007. (IX. 18.) Ör. sz. rendelet 
Az6 Önkormányzat 2007. évi költségvetésérıl szóló 6/2007. (II.13.) Ör. sz. rendelet 

módosítására 
 

Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a helyi önkormányzatokról szóló többször 
módosított és kiegészített 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) bekezdésében foglalt felhatalmazása 
alapján a 2007. évi költségvetésrıl szóló 6/2007.  (II.13.) Ör. sz. rendeletét az alábbiak szerint 
módosítja:  

1. § 
Az Ör. 15. sz. melléklete ezen rendelet 1. sz. mellékletében foglaltaknak megfelelıen módosul és a 
támogató szolgálatra vonatkozó rendelkezés az alábbiakkal egészül ki: 
Encs Város Önkormányzat által fenntartott Polgármesteri Hivatal Gondozási Központ, Családsegítı 
és Gyermekjóléti Szolgálat idısek klubja és idısek otthona ellátottjai részére a támogató szolgálat 
szállító szolgáltatása ingyenes. 

2. § 
Ez a rendelet kihirdetése napján lép hatályba, kihirdetésérıl a jegyzı a helyben szokásos módon 
gondoskodik. 
           1. sz. melléklet  
 

A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díja 2007. évben 
2007. október 01. napjától 

 
Egy fıre esı jövedelem Étkezés  

          Ft/ebéd 
Idısek Klubja  

         Ft/nap 3X étkezés 
- 27.130 69 100 

27.131 – 28.800 138 198 
28.801-32.500 172 247 
32.501- 38.700 207 297 
38.701-46.900 275 395 
46.901-54.260 344 494 
54.961-78.700 406 561 

78.701 422 606 
 

Tartós elhelyezést biztosító intézmény térítési díja: 
 napi intézményi térítési díj: 1500 Ft/nap 
 havi intézményi térítési díj: 45.000 Ft/hó 
 
   

Kmf. 
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                   Bratu László s.k.                                                    dr. Halász Ferenc s.k. 
                  polgármester                                                                               jegyzı  

          
 
5.2 Encs Város Hulladékgazdálkodási tervének 2005-2006. évi felülvizsgálata, beszámoló az 

elvégzett feladatokról 
5.3 A hulladékgazdálkodási terv elfogadásáról és kihirdetésérıl szóló 3/2005(I.29.) Ör. sz. 

rendelet módosítása  
 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság állásfoglalását. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke ismerteti a jelenlévıkkel azt a 
jogszabályi elıírást, mely szerint a hulladékgazdálkodási tervet két évente felül kell vizsgálni és a 
végrehajtásról beszámolót kell a képviselı-testület elé terjeszteni, melynek elkészítéséért a jegyzı 
felelıs. A felülvizsgálat alapján amennyiben szükséges a tervet módosítani kell. Ezen 
kötelezettségének eleget téve terjesztette a testület elé a terjedelmes anyagot a szakma. 
A bizottság elfogadásra javasolja mind a beszámolót, mind a felülvizsgált tervet. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi határozatot hozza: 

 
Szám:   130/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Encs Város Hulladékgazdálkodási tervének 2005-2006. évi 

felülvizsgálata, beszámoló az elvégzett feladatokról 
 

A Képviselı-testület dr. Halász Ferenc jegyzı elıterjesztése alapján megtárgyalta 
megtárgyalta az elıterjesztést és az Encs Város Hulladékgazdálkodási tervének 
2005-2006. évi felülvizsgálatáról és az elvégzett feladatokról szóló beszámolót 
elfogadja. 

   
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2007. október 31. 

 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi rendeletet alkotja: 

 
23/2007. (IX.18.) Ör. sz rendelet  

a hulladékgazdálkodási terv elfogadásáról és kihirdetésérıl szóló  
3/2005.(I.29.) Ör. sz rendelet módosításáról 

 
Encs város Önkormányzata a helyi önkormányzatokról szóló  1990. évi LXV. tv. 16. § 
szerint kapott felhatalmazás alapján  és a hulladékgazdálkodásról szóló 2000. évi XLIII. 
Törvény 35.§ (3) bekezdésében foglaltak alapján a hulladékgazdálkodási terv 
elfogadásáról és kihirdetésérıl szóló 3/2005(I.29.) Ör. sz. rendeletét az alábbiak szerint 
módosítja: 

1.§ 
A 3/2005 (I.29.) Ör. sz. rendelet melléklete helyébe ezen rendelet melléklete lép. 
 

2.§ 
Ezen rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
Kihirdetésérıl a jegyzı a helyben szokásos módon gondoskodik. 
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Kmf. 
 

   Bratu László sk.      dr. Halász Ferenc sk. 
     polgármester       jegyzı 
 
 
( A melléklet csatolva a jegyzıkönyvhöz.) 
 
5.4 Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsıoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2008-as 

fordulójához 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke támogatásra javasolja az 
elıterjesztést annál is inkább, mert a megyei önkormányzat a tavalyihoz hasonló feltételekkel szintén 
csatlakozott a pályázathoz. A bizottság javasolja továbbá, hogy a Szociális és Egészségügyi Bizottság 
a rászorultság vizsgálatába vonja be a családsegítı és gyermekjóléti szolgálatot. 
 
Bratu László polgármester  további kérdés, észrevétel, javaslat hiányában szavazásra bocsátja az 
elıterjesztést. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 

           
Szám:   131/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsõoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 2008-as fordulójához  
 

A Képviselõ-testület megtárgyalta, és támogatja a Bursa Hungarica Felsõoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2008. évre meghirdetett fordulójához való 
csatlakozást. A pályázat feltételrendszerének kidolgozásával a Szociális és 
Egészségügyi, valamint Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottságot bízza meg. 
Továbbá megbízza a polgármestert, hogy a lebonyolítást koordinálja.  

 
    Felelõs:  polgármester 
    Határidõ:  2007. szeptember 30. ill.2008. december 31.  

 
 
5.5 A Kazinczy Ferenc Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény, a Petıfi 

Sándor Magyar-Angol Két Tanítási nyelvő Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 
Intézmény, Az Óvoda, Egységes Pedagógiai Szakmai és Szakszolgálat, Bölcsıde, valamint az 
Aba Sámuel Szakiskola  engedélye a maximális osztálylétszám, illetve csoportlétszám 
túllépésére 

 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke kijelenti, hogy bizottsága 
támogatja a kérelmek teljesítését, különös tekintettel a Szakiskolára, ahol remélhetıleg így a 
lemorzsolódás után is megfelelı lesz a létszám. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntéseket hozza: 
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Szám:   132/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: A Kazinczy Ferenc Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 

Intézmény engedélye a maximális osztálylétszám túllépésére 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és a Kazinczy Ferenc Általános 
Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény számára a maximális 
osztálylétszám túllépésére az engedélyt megadja. Megbízza a jegyzıt az engedély 
benyújtására az OKÉV felé. 

   
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2007. szeptember 30. 
 
 
Szám:   133/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: A Petıfi Sándor Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvő Általános 

Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény engedélye a 
maximális osztálylétszám túllépésére 

 
A Képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és a  Petıfi Sándor Magyar-
Angol Két Tanítási nyelvő Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 
Intézmény számára a maximális osztálylétszám túllépésére az engedélyt megadja. 
Megbízza a jegyzıt az engedély benyújtására az OKÉV felé. 
   
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2007. szeptember 30. 
 
 
Szám:   134/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Az Óvoda, Egységes Pedagógiai Szakmai és Szakszolgálat, 

Bölcsıde  engedélye a maximális csoportlétszám túllépésére 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és az Óvoda, Egységes 
Pedagógiai Szakmai és Szakszolgálat, Bölcsıde számára a maximális 
csoportlétszám túllépésére az engedélyt megadja. Megbízza a jegyzıt az engedély 
benyújtására az OKÉV felé. 

   
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2007. szeptember 30. 
 
 
Szám:   135/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Az Aba Sámuel Szakiskola engedélye a maximális osztálylétszám 

túllépésére 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és az Aba Sámuel Szakiskola 
számára a maximális osztálylétszám túllépésére az engedélyt megadja. Megbízza a 
jegyzıt az engedély benyújtására az OKÉV felé. 
 

   
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2007. szeptember 30. 



 

SzM - \\Encsitkt\titkarsag\Kt-jkv\2007\070917.doc     

12 

 
5.6    Nyersanyagnorma megállapítása 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság álláspontját. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy az 
ékezést nyújtó intézmények jelezték igényüket, mely szerint október 1-tıl változna a 
nyersanyagnorma összege. A módosítás az áremelésekre tekintettel indokolt, kéri annak 
jóváhagyását. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozza: 

 
Szám:  136/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Nyersanyagnorma megállapítása 
 
Encs Város Képviselı-testülete az étkezést nyújtó önkormányzati intézmények 
nyersanyagnormáit az alábbiak szerint állapítja meg: 
 

Általános Iskola Gondozási Központ Megnevezés Bölcsıde Óvoda 
napközi menza 3X étkezés 1X étkezés 

Nyersanyagnorma     247      247      245      180     428     198 
A 20% ÁFÁ-val 
növelt 
nyersanyagnorma 

    
 296 

        
        296 

      
     294 

     
     216 

     
   513 

     
    238 

 
 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2007. szeptember 30. 
 

 
5.7 Az Aba Sámuel Szakiskola intézkedési terve 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke kijelenti, hogy az 
intézkedési terv a bizottság elvárásainak sem formailag, sem tartalmilag nem felel meg. Nincs benne 
konkrétum: sem a felelısök, sem a határidık nincsenek megjelölve. Nincs semmilyen biztosíték, 
garancia arra vonatkozóan, hogy változás lesz a jövıben. Rossz a helyzet és várhatóan tovább romlik. 
Kéri, hogy az intézmény vezetése az októberi ülésre készítsen egy megfelelı és elfogadható 
intézkedési tervet és azt terjessze a képviselı-testület elé. 
 
Sohajda István intézményvezetı kéri a személyes egyeztetés a bizottság elvárásainak tisztázására. 
Kiegészítésként hozzáteszi, hogy az intézmény életében a Hon Alapítvány szatellit iskolái sok gondot 
okoznak. A létszámdolgokkal is óvatosan kell bánni, mert sajnos, ha kiesik valamelyik oktatója, 
akkor nehéz megfelelı végzettségő szakemberrel pótolnia, mert senki nem marad meg a gyerekanyag 
láttán. 
 
 
Bratu László polgármester kijelenti, hogy az intézkedési terv szeptemberi ülésre beterjesztése nem 
volt túl szerencsés dolog. Elıbb kellett volna megtenni. Az is lehet, hogy a következı képviselı-
testületi ülésre már nem beszélhetünk négy csoportról, csak háromról stb., olyan képlékeny a 
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rendszer.  
De a szakbizottság megállapítása igaz, a konkrétumok hiányoznak az anyagból. 
 
Szeles András alpolgármester egyetért azzal, hogy valóban nem szerencsés az idızítés, de a helyzet 
adódott úgy, hogy most került sor az intézkedési terv elkészítésére.  Kevés ember van, aki irigyli az 
igazgató úr helyzetét. Abaújkér mellett a Hon Alapítvány iskolái újabb elszívó erıt jelentenek.  
Véleménye szerint nagyobb dinamizmussal és akarattal kell a feladat felé elindulni és a 
szakmastruktúrát minél elıbb át kell tekinteni. 
Látnia kell az intézménynek, hogy a képviselı-testület azért aggódik, hogy az encsi gyerekeknek és 
az itt tanító pedagógusoknak is legyen helye az iskolában. Nem szabad eltunyulni, elkényelmesedni, 
hanem a fennmaradásért minél többet kell tenni. Nem azt kell vizsgálni, hogy mit miért nem lehet 
megtenni, azt kell keresni, hogyan lehet megcsinálni!  
Kijelenti, hogy támogatja a szakbizottság elnöke által javasoltakat. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke egyetért az elhangzottakkal. Arra ér 
mindenki, hogy a segítı szándékot érezze és ne vegye támadásnak a kritikát. A lényeg annak elérése, 
hogy legyen elég gyerek és stabil legyen a gazdálkodás. A szatellit iskolák megjelenésével ezek 
biztosítására kell megoldást találni. 
 
Rácz László igazgatóhelyettes nem érti, hogy miért kéri a testület a szakmastruktúra váltást, mikor 
az intézményben oktatott 7 szakmából 5 hiányszakma. Milyen szakmák oktatására gondolnak a 
képviselık? Kéri a javaslatokat is megtenni. 
Azzal egyetért, hogy az intézkedési terv nem tartalmazza a felelısök megjelölését, de ez nem jelent 
azt, hogy azok nincsenek is kijelölve. Mindennek megvan a kijelölt felelıse annak ellenére, hogy az 
nincs papíron lefektetve. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke kijelenti, hogy a 
Szakiskolában oktatott szakmák sajnos a gyerekek számára már nem hiányszakmák. Ma már nem 
akarnak ilyeneket tanulni. Nincs az intézménynek középtávú terve, jövıképe. Ha az iskola talpon 
akar maradni, sürgıs lépésekre van szükség, különben nem lesz encsi szakmunkásképzı iskola. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy nem tesz jót az abaúji térségnek az, hogy az alapítványi 
iskolák azt tehetnek, amit akarnak. Míg az encsi szakiskola örül, ha két év alatt elsajátítják a  
gyerekek egy év anyagát, addig az alapítványi iskolák olyan ígéreteket tesznek, hogy egy év alatt két 
évet oktatnak le és még érettségit is kap a gyerek. Véleménye szerint ez megvalósíthatatlan. 
A Szakiskolának lépéseket kell enni, hogy a léte ne forogjon veszélyben. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és 12 igen szavazat és 1 
nem szavazat mellett az alábbi döntést hozza: 

 
Szám:   137/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Az Aba Sámuel Szakiskola Intézkedési terve 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az elıterjesztést és a Szakiskola által készített 
intézkedési tervet nem fogadja, felkéri az intézmény vezetését, hogy az átdolgozott 
intézkedési tervet terjessze az októberi képviselı-testületi ülés elé. 

   
Felelıs:  Sohajda István intézményvezetı 
Határid ı: 2007. októberi Kt. ülés 

 
5.8 Közbeszerzési Szabályzat módosítása 
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Bratu László polgármester felkéri dr. Halász Ferenc jegyzı urat, ismertesse az elıterjesztést. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı ismerteti a jelenlévıkkel, hogy a képviselı testület által 2005-ben 
elfogadott, majd 2006-ban módosított Közbeszerzési Szabályzat módosítására tett javaslatot Bolobás 
Péter képviselı úr, mely alapján a testület utasította a jegyzıt, hogy a szeptemberi ülésre készítse elı 
a képviselıvel egyeztetett módosítás tervezetet. Az írásos elıterjesztés ennek megfelelıen került 
elkészítésre. A módosítás értelmében a Képviselı-testület az építési beruházások esetében a döntési 
jogkörét 30 millió forint értékhatár helyett 20 millió forintos értékhatárig ruházza át a polgármesterre, 
illetve a közbeszerzési értékhatás alatti beszerzésekre nem kell a közbeszerzési törvény 
rendelkezéseit alkalmazni. 
A bizottsági ülésen képviselı úr módosította eredeti elképzelését és újabb javaslatot kíván a 
képviselı-testület elé terjeszteni. 
 
Bolobás Péter képviselı elmondja, hogy a bizottsági ülésen fogalmazódott meg benne az a 
meggyızıdés, mely szerint a teljes körő közbeszerzési döntéshozatali jogot gyakorolja a testület, a 
polgármester csak az közbeszerzési értékhatár alatt vállalhasson kötelezettséget. Ne legyen átruházott 
hatáskör! 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke elmondja, hogy képviselı úr újabb 
módosító javaslatát megtárgyalta a bizottság és két igen szavazat, 1 nem szavazat és 1 tartózkodás 
mellett nem született döntés az ülésen, támogatottság hiányában. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı lesarkítva az alábbiakban foglalja össze az elhangzott javaslatot:  A 
költségvetési törvény tartalmazza a közbeszerzési értékhatárokat: mely az egyszerő közbeszerzések 
esetén: 8-15-8 millió forint. Ez alatt nem kell közbeszerzési eljárást lefolytatni, e felett pedig minden 
döntési jogosultság a képviselı-testületé. 
 
Bratu László polgármester  kijelenti, hogy közbeszereztetni azt lehet, amire pályázatot nyertünk, 
mert ennek hiányában nincs beszerzés, fejlesztés. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és 11 igen szavazat és 2 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 

 
Szám:   138/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Közbeszerzési szabályzat módosítása 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta a Közbeszerzési Szabályzat módosítására tett 
képviselıi javaslatot és azt elfogadja. Valamennyi közbeszerzés esetében a döntési 
jogkört a képviselı-testület gyakorolja. A polgármester közbeszerzési értékhatár 
alatt vállalhat kötelezettségeket. 
 

     Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2007. szeptember 17., illetve folyamatos 

 
5.9       A Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítása 
 
Bratu László polgármester felkéri dr. Halász Ferenc jegyzı urat, ismertesse az elıterjesztés indokait. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı elmondja, hogy a módosításra jogszabályi elıírások változása, illetve 
átszervezés folytán kerül sor. Módosulnak a szakfeladatok és a tevékenységi körök SZJ számmal is 
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feltüntetésre kerülnek. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:   139/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: A Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának m ódosítása 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az Alapító Okirat tervezetre tett javaslatot és úgy 
döntött, hogy azt elfogadja. 

 
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2007. szeptember 17., illetve folyamatos 
 

5.10 A Gondozási Központ, Családsegítı és Gyermekjóléti Szolgálat Alapító Okiratának 
módosítása 

 
Bratu László polgármester felkéri dr. Halász Ferenc jegyzı urat, ismertesse az elıterjesztést. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı elmondja, hogy a módosítást az tette szükségessé, hogy az intézmény 
szervezeti keretei annyira megnıttek, hogy önálló gazdálkodóvá válása elkerülhetetlen. Kéri a 
elıterjesztés kiegészítését azzal, hogy a képviselı-testület hozzájárul ahhoz, hogy az intézmény 2008. 
január 1-tıl önálló költségvetési intézménnyé váljon. Végezetül a módosítást tartalmazó alapító 
okirat jóváhagyását kéri a testülettıl. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:   140/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: A Gondozási Központ, Családsegítı és Gyermekjóléti Szolgálat 

Alapító Okiratának módosítása 
 
A képviselı-testület hozzájárul ahhoz, hogy a Gondozás Központ, Családsegítı és 
Gyermekjóléti Szolgálat intézmény 2008. január 1. napjától önállóan gazdálkodó 
költségvetési szervként folytassa tevékenységét. A testület az alapító okirat 
módosítására tett javaslatot elfogadja.  

  
Felelıs: intézményvezetı 
Határid ı: azonnal, illetve 2008. január 1. 
 

 
5.11 Zsebéné Novák Jolán encsi lakos ingatlanvásárlási kérelme 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke javasolja, hogy az elidegenítésre ne 
kerüljön sor. Kijelenti, hogy a felépítmény tulajdonjoga bejegyzésének nem akadálya az, hogy annak 
tulajdonosa nem bír a földterület tulajdonjogával. Kéri a Mőszaki Irodát, segítse a Földhivatali 
eljárásban a kérelmezıt. 
Sohajda István képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnökhelyettese egyetért a szakbizottság 
javaslatával. A felépítmény értékesítésének nem akadálya az, hogy a földterületnek más a 
tulajdonosa. Adott esetben az önkormányzat is megvásárolhatná azt. 
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Bratu Ferenc képviselı arra kérdez rá, hogy van-e az önkormányzatnak terve erre a területre 
vonatkozóan? 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a kért terület a piactéren van és nem lenne szerencsés 
megbontani az egységes területet, a késıbb megvalósítandó korszerő piactér kialakítása érdekében. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:   141/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: Zsebéné Novák Jolán encsi lakos ingatlanvásárlási kérelme 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta Zsebéné Novák 
Jolán Encs, Dobó út 10 sz. alatti lakos kérelmét és úgy döntött, hogy az Encs 275/3 
hrsz alatti önkormányzati tulajdonú ingatlanból a kért telekrészt a kérelmezı 
részére nem kívánja elidegeníteni. 

 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2007. szeptember 30. 
 

5.12     Lázi Ernı encsi lakos ingatlanvásárlási kérelme 
 
Bratu László polgármester felkéri a szakbizottság elnökét, ismertesse a bizottság véleményét 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke ismerteti a jelenlévıkkel a kérelmet, 
mely szerint kérelmezı egy 1000m2-es területet szeretne a vásártér területébıl raklapgyártásra. A 
bizottság a kérelme megvizsgálta és megállapította, hogy a rendezési terv szerint az adott területen 
csak olyan beruházás valósítható meg, amely a vásártérhez kapcsolódó szolgáltatást szolgálná. 
A beruházások igénylı általi felhasználásra kért helyszíne az ipari park, így a bizottság a határozati 
javaslat b.) pontját javasolja elfogadásra. 
 
Bratu László polgármester  egyetért a elhangzottakkal és kéri a Mőszaki irodát vizsgálja meg a 
vásártér Szakiskola épülete melletti vizes része hasznosíthatóságát és kerüljön átértékelésre a 
rendezési terv ebben a vonatkozásában. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:  142/2007. (IX.17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:           Lázi Ernı encsi lakos  ingatlanvásárlási kérelme 
 

Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta Lázi Ernı Encs, 
Béke út 20 sz. alatti lakos kérelmét és úgy döntött, hogy az Encs 477 hrsz alatti 
önkormányzati tulajdonú ingatlanból a kért telekrészt a kérelmezı részére nem 
kívánja elidegeníteni. 

 
Felelıs: polgármester 
Határid ı: 2007. szeptember 30. 
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5.13     A 63/2007. (IV.  ) Kt. sz. határozat módosítása 
 
Bratu László polgármester ismeretei a képviselıkkel a sajáterı igény módosításának indokait és kéri 
annak jóváhagyását. 
 
Szeles András alpolgármester javasolja a kérést támogatni, de felhívja a figyelmet arra, hogy nem ez 
az elsı eset, amikor a munkálatok elkezdése után derül ki az, hogy további beruházás szükséges. Kéri 
a hivatal szakembereit, segítsék az intézményeket a tanácsaikkal, hogy ezek a költségek is pályázati 
támogatásban részesülhessenek és ne az önerıt terheljék. 
Nem érti mi az oka annak, hogy ez sorozatosan fordul elı? 
 
Bratu László polgármester  elmondja, hogy ebben a konkrét esetben a 30 millió forintos elért 
támogatás az elérhetı plafon volt és semmiképpen sem kapott volna az intézmény többet. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntést hozta: 

 
Szám:   143/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: A 6/2007. (IV. ) Kt. sz. határozat módosításáról  
 
Encs Város Képviselı-testülete úgy határozott, hogy az Észak-Magyarországi 
Regionális Fejlesztési Tanács által meghirdetett LEKI 2 támogatására 2007. április 
16-i ülésén hozott 63/2007 (IV.16.) Kt.sz. határozat felhatalmazása alapján 
benyújtott pályázat forrásösszetételét az alábbiak szerint módosítja: 
  
A pályázat célja: Encs, Kazinczy Ferenc Általános Iskola és Mővészeti Alapiskola 
épületének ( alsó tagozat) energia racionalizálása, gondnoki gépjármő beszerzése és 
a bejáró tanulók közlekedés biztonsága érdekében buszvárók felújítása 
A fejlesztés megvalósulási helye: Encs, 990 hrsz., 991/1 hrsz, 380 hrsz, 864 hrsz; 
1331/4 hrsz, 4250/1 hrsz. 
A fejlesztés forrásösszetétele: 
         Adatok Ft-ban 

Megnevezés 2007. év 
Saját forrás 5.740.243 
Hitel  
Támogatásból igényelt összeg 30.285.994 
Egyéb támogatás  
Egyéb forrás  
összesen 36.026.237 

 
A képviselõ-testület a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi költségvetésérõl 
szóló 6/2007. (II. 13.) Ör. sz.  költségvetési rendeletében biztosítja.   
 

Felelıs: polgármester 
Határid ı: azonnal 

 
 

5.14    Kazinczy Ferenc Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény, valamint a   
 Petıfi Sándor Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvő Általános Iskola és Alapfokú 
 Mővészetoktatási Intézmény kérelme a minısítési eljárás megindításának második szakaszára  
 
Bratu László polgármester felkéri a szakreferens asszonyt ismertesse az elıterjesztést. 
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Urbánné Kléri Szilvia humánágazati referens elmondja, hogy a mővészeti iskolák elıminısítése a 
tavasszal megtörtént. A minısítés folyamatának leírása az anyag kiküldése után jelent meg és ekkor 
derült ki, hogy az intézmények elıminısítési eljárás második szakaszához való bekapcsolódásához a 
képviselı-testület támogató határozata szükséges. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke megerısíti az 
elhangzottakat. Kijelenti, hogy 200-300 ezer forint lesz az iskolák ezzel kapcsolatosan felmerülı 
költségeinek összege. Gratulál a Petıfi iskola tantestületének és reméli, hogy hamarosan a Kazinczy 
iskola esetében is megteheti ezt. 
 
Bratu László polgármester  elmondja, hogy a Kazinczy iskola esetében csak az alkalmazási 
feltételekben van probléma pl. az orgonás nem oktathat zongorát, a fafúvós nem oktathat rézfúvóst 
stb. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntéseket hozta: 

 
 
Szám:  144/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: A Petıfi Sándor Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvő Általános 

Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény kérelme a 
minısítési eljárás megindításának második szakaszára 

   
A Képviselı-testület megtárgyalta a Petıfi Sándor Magyar-Angol Két Tanítási 
Nyelvő Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény kérelmét a 
minısítési eljárás megindításának második szakaszára. A kérelmet benyújtja. 
Megbízza a jegyzıt a kérelme benyújtására a minısítı testület felé. 

 
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2007. szeptemberi 30. 

 
 

Szám:   145/2007. (IX. 17.) Kt. sz. határozat 
Tárgy: A Kazinczy Ferenc Általános Iskola és Alapfokú Mővészetoktatási 

Intézmény kérelme a minısítési eljárás megindításának második 
szakaszára 

   
A Képviselı-testület megtárgyalta a Kazinczy Ferenc Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény kérelmét a minısítési eljárás megindításának második 
szakaszára. A kérelmet benyújtja. Megbízza a jegyzıt a kérelme benyújtására a 
minısítı testület felé. 

 
Felelıs: jegyzı 
Határid ı: 2007. szeptemberi 30. 

 
 
5.15 „ Encs város 6641 fıs lakossága, illetve intézményei és közületei kommunális hulladékának 
 összegyőjtése, elszállítása és elhelyezése. Szelektív hulladékgyőjtés szervezése, üzemeltetése, 
 továbbá évente kétszeri lomtalanítás és évi egy alkalommal zöld hulladék győjtése” tárgyában 
 kiírt nyílt közbeszerzési eljárás érvényességének és eredményének megállapítása, a 
 közszolgáltató kijelölése 
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Bratu László polgármester felkéri dr. Halász Ferenc jegyzı urat, ismertesse az elıterjesztést. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı ismerteti az elıterjesztést és a Bíráló Bizottság értékelését. Kéri az AVE 
Miskolc Kft, és a Remondis Kft. ajánlata érvénytelenségének megállapítását formai hiba alapján és 
az Abaúj Hulladékgazdálkodási Kft érvényes és összességében legelınyösebb ajánlatának 
elfogadásával a közbeszerzési eljárást eredményessé nyilvánítani. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke a szerzıdéskötés paraméterei iránt 
érdeklıdik. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy az Abaúj Hulladékgazdálkodási Kft. ajánlata az 
összességében legelınyösebb ajánlat, a szállítási költsége közel azonos a jelenlegivel: 880 Ft/ 110 
literes edény/ hó+ Áfa, a meghiúsulási kötbér a nettó szolgáltatási érték 1%-a, a felvonulás 
idıszükséglet havária esetén 2 óra. 
 
Bratu Ferenc képviselı az ajánlat elfogadása esetén a díj emelkedni fog, fıként ha az encsi telep 
már nem lesz befogadóképes és Sajókazára kell szállítani. 
 
Bratu László polgármester  5 perc szünetet rendel el a pályázat lényeges tartalmi elemeinek 
ismertetésére. 
 
A Képviselı-testület szünet után folytatja munkáját. 
 
Szeles András alpolgármester arra kérdez rá, hogy minden lakos a korábban ismertetett díj fizetésére 
kötelezett? Hogyan alakulnak a díjak a jövıben? 
 
dr. Szántó Marianna aljegyzı elmondja, hogy több kategória létezik, melyek költségei arányosítás 
alapján lettek kiszámolva. A pályázó vállalta a 60, 110, illetve az 1100 literes edényzet ürítését is, így 
a díjak az őrmértéknek megfelelıen változnak. Az ismertetett szolgáltatási díjak mindig egy edény 
ürítését jelentik. Akinek estenként több hulladéka van, az a szolgáltató által rendelkezésre bocsátott 
zsákok megvásárlásával és kihelyezésével biztosíthatja annak elszállítását. Akinek rendszeresen több 
hulladéka van, annak valamennyi hulladékgyőjtı edény után meg kell fizetni a díjakat. 
A szolgáltatás része az évi kétszeri ingyenes lomtalanítás és az egyszeri zöldhulladék győjtés is. 
A díjak kalkulációját a szolgáltató minden évben köteles a rendeletünkben meghatározott idıpontban 
benyújtani és azt a képviselı-testület állapítja meg. Mennyiben a testület nem ért egyet a szolgáltató 
javaslatával, úgy egyeztetéseket kell lefolytatni a konszenzus kialakításáig. 
 
Bratu László polgármester   szavazásra bocsátja az elıterjesztést é a határozati javaslatokat. 
 
Encs Város Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és egyhangúlag az 
alábbi döntéseket hozta: 

 
Szám:  146/2007. (IX.17). Kt. sz. határozat 
Tárgy:   Az AVE Miskolc Kft. ajánlata érvénytelenségének megállapítása 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete az elıterjesztést megtárgyalta 
és az  alábbi döntést hozta:  
 
Az „ Encs Város 6641 fıs lakossága, illetve intézményei és közületei 
kommunális hulladékának összegyőjtése, elszállítása és elhelyezése. Szelektív 
hulladékgyőjtés szervezése, üzemeltetése, továbbá évente kétszeri lomtalanítás 
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és évi egy alkalommal zöld hulladék győjtése”  tárgyában kiírt közbeszerzési 
eljárásban lefolytatott ajánlatbontást követı eljárásban megállapított 
szabálytalanság alapján , a Kbt .88. § (1) bekezdés f.) pontjában foglaltakra 
hivatkozva az AVE Miskolc Kft. ajánlatát érvénytelennek nyilvánítja, ezért a 
Kbt. 88.§ (5) bekezdésében foglaltakra tekintettel azt ajánlatként az ajánlatok 
bírálati szempontja szerint nem értékeli.  
 
Felelõs :  polgármester 
Határidõ :  2007. szeptember 17. 

   
 
Szám:  147/2007. (IX.17). Kt. sz. határozat 
Tárgy:   A Remondis Kft. ajánlata érvénytelenségének megállapítása 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete az elıterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi döntést hozta:  
 
Az „ Encs Város 6641 fıs lakossága, illetve intézményei és közületei 
kommunális hulladékának összegyőjtése, elszállítása és elhelyezése. Szelektív 
hulladékgyőjtés szervezése, üzemeltetése, továbbá évente kétszeri lomtalanítás 
és évi egy alkalommal zöld hulladék győjtése”  tárgyában kiírt közbeszerzési 
eljárásban lefolytatott ajánlatbontást követı eljárásban megállapított 
szabálytalanság alapján , a Kbt .88. § (1) bekezdés f.) pontjában foglaltakra 
hivatkozva a REMONDIS Kft. ajánlatát érvénytelennek nyilvánítja, ezért a Kbt. 
88.§ (5) bekezdésében foglaltakra tekintettel azt ajánlatként az ajánlatok bírálati 
szempontja szerint nem értékeli.  
 
Felelõs :  polgármester 
Határidõ :  2007. szeptember 17. 
 
 
Szám:  148/2007. (IX.17). Kt. sz. határozat 
Tárgy:   „ Encs város 6641 fıs lakossága, illetve intézményei és közületei 

kommunális hulladékának összegyőjtése, elszállítása és elhelyezése. 
Szelektív hulladékgyőjtés szervezése, üzemeltetése, továbbá évente 
kétszeri lomtalanítás és évi egy alkalommal zöld hulladék győjtése” 
tárgyában kiírt nyílt közbeszerzési eljárás érvényességének és 
eredményének megállapítása, a közszolgáltató kijelölése 

 
 

Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete az elıterjesztést 
megtárgyalta és az alábbi döntést hozta:  

 
Az  „ Encs Város 6641 fıs lakossága, illetve intézményei és közületei 
kommunális hulladékának összegyőjtése, elszállítása és elhelyezése. Szelektív 
hulladékgyőjtés szervezése, üzemeltetése, továbbá évente kétszeri 
lomtalanítás és évi egy alkalommal zöld hulladék győjtése” tárgyában kiírt 
közbeszerzési eljárás lefolytatásának eredményeképpen a Képviselı-testület 
az Abaúj Hulladékgazdálkodási Kft.  ( 3527 Miskolc, Zsigmondy u. 34.  ) 
ajánlatát fogadja el.  

 
A Képviselı-testület felhatalmazza Encs város polgármesterét, hogy a    
Közszolgáltatási szerzıdést írja alá.  
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 Felelõs :  polgármester 

   Határidõ:  2007. szeptember 30. 
 
 

5.17        Bejelentések: 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke kéri, hogy ilyen nagy 
horderejő döntések elıtt a képviselı-testület egyeztetésre akár 1-2 órával az ülés kezdete elıtt jöjjön 
össze. Egyebekben az alábbiakról tájékoztatja a testülete tagjait: 

- Három alkalommal került sor az év során csomagosztásra:  
a) Elsı alkalommal 15.8 tonna tartós élelmiszert osztott szét a családsegítı és gyermekjóléti 

szolgálat a nagycsaládosoknak 27 kg-os, az 1-2 gyereket nevelı családok részére pedig 15 
kg-os csomagokat jövedelemhatárra tekintet nélkül. 

b) Másodszor a Polgármesteri Hivatal pályázott a gyermekvédelmi kedvezményben 
részesülıknek  nyári étkeztetésre, mely során 350 család  és tartós betegek kaptak 10.000.- 
Ft értékő segélycsomagot. 

c) Harmadik alkalommal 5,8 tonna tartós élelmiszer került kiosztásra 575 1, illetve 2 
gyermekes család támogatására. 

Megköszöni a Családsegítı és a Gyermekjóléti Szolgálat segítségét és tolmácsolja a testület 
felé annak a sok családnak a köszönetét, akik gesztusként értékelték a segítséget és 
megköszönték azt. 
- Szeptember 30-ig lehet tankönyvtámogatást igényelni iskolalátogatási bizonyítvány 

ellenében a középiskolákban tanuló encsi lakosú diákok, illetve azon felsıfokú oktatási 
intézményben tanulók részére, aki nem részesülnek Bursa Hungarica ösztöndíjban. A 
kifizetés várható idıpontja október vége lesz, melyet belsı ellenıri ellenırzés elız meg a 
jogosultság tekintetében. 

- A bizottság elkészítette a szociális bérlakások névjegyzékét: 
a) 1,5 szobás: négy igénylés érkezett, a kialakult a sorrend az alábbi:- Garamvölgyi Edit 

     - Márkus Béla 
     - Hajnalné Varga Anikó 
     - Makranczi Zsolt 

 b) 1 szobásnál a kialakult sorrend a következı: - Lakatos Liza 
        - Vajkó Lászlóné 
        - Petrényi Zoltán 

Tóth Edit jövedelme magasabb volt, Horváth Kisztinánál nem látszik biztosítottnak a    
költségviselés. 

c)         Lajkó Anita és Makranczi Szabolcs részére a megüresedett lakás kiutalásra került. 
d) Petıfi út 14 : Ferenczi András esetében a kiutalási idıtartam meghosszabbítására    került 

sor. 
 A megüresedett középsı részbe javasolja a bizottság beköltöztetni Nyúlászi Barnabásnét. 
 A hátsó részben lakó Glonczi Gergıt javasolja a bizottság az MHSZ épületben lévı lakásba 
 költöztetni és az hátsó épületet lebontani. 

- Az abaújdevecseri patakmeder tisztításnál komoly gondot jelentett a kertvégek be vannak 
építve, kerítve. A két híd közötti szakaszt tisztításáról fákat kivágva, kerítéseket odébb 
helyezve lehetett gondoskodni. A településrészi önkormányzat nevében megköszöni 
Megulesz János segítségét és kéri, hogy a felsı szakaszon is nyújtson hasonló segítséget, ha 
erre lehetısége nyílik. 

 
Bratu Ferenc képviselı csatlakozva az elıbbiekhez elmondja, hogy  40 éves problémája a 
településrésznek a patakmeder tisztítás, melynek anyagi feltételeit Megulesz János teremtette meg, 
Bencze József kivitelezte és Dojcsák Mihály segítette a munkát. Köszöni valamennyiüknek a 
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településrész lakói nevében. 
 
Takács László képviselı egyéb irányú teendı miatt elhagyja a termet. 
 
Kovács István képviselı kéri a Polgármesteri hivatal segítségét abban, hogy a Postán a kiszolgálás 
gördülékenyebbé tétele érdekében nyissanak meg több ablakot az ügyfelek felé. 
 
Bratu László polgármester  ígéretet tesz arra, hogy udvarias levélben a Posta vezetıje megkeresésre 
kerül ez ügyben. 
 
Szeles András alpolgármester a csomagosztás kapcsán elmondja, hogy sokan felajánlották a tılük 
rászorultabbaknak, de biztosan sokan vannak olyanok is, akik nem tették ezt meg és nem tekinthetık 
rászorultaknak. Javasolja, hogy ezek a családok legyenek eleve kizárva a támogatásból, ne legyen 
jövedelemtıl független a támogatások odaítélése. 
Felhívja a figyelmet a temetı környékének karbantartási szükségletére. A vásártéren 1,5 méteres 
dudva nı, Kéri a felszámoláshoz szükséges intézkedések megtételét. 
Végezetül egy számonkérésnek ad hangot: a Turul –vár játszótér felújítása a tanévkezdésre lett 
megígérve. Sajnos nem valósult meg. Ki ezért a felelıs?  
 
Bratu László polgármester kijelenti, hogy a temetı és a környéke rendben van, a Béke telep melletti 
mocsolyás rész az, ami elhanyagolt.   
A harmadik felvetés kapcsán pedig kéri jegyzı urat, hogy vizsgálja meg,  a Turul –vár felújítása 
ügyében történt-e elırelépés. 
 
dr. Halász Ferenc jegyzı elmondja, hogy érkezett egy ajánlat a játszótér felújítására. A Mőszaki 
Irodavezetı tájékoztatása szerint az ügy folyamatban van.  Ígéri, hogy a holnapi nap folyamán értesíti 
alpolgármester urat a jelenlegi helyzetrıl. 
 
Molnárné Juhász Éva képviselı, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
szünetben távozott Városvédı és Szépítı Egyesület elnöke kérte meg, hogy tolmácsolja az alábbi 
kérést: a város területén található elhanyagolt ingatlanok, porták tulajdonosait szigorúan szólítsa fel a 
szakma a rendben tartási kötelezettségének teljesítésére.  A volt Hernád- étterem épülete jelenleg a 
város szégyenfoltja, az Abahús melletti két ingatlan szintén. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy sajnos a kis- és középvállalkozások elıre nem látható 
problémái az okai a rendezetlenségnek a legtöbb esetben. Ezek vagy felszámolás alatt állnak, vagy 
egyszerően nem tudják befejezni a megkezdett beruházásaikat. 
 
Bratu Ferenc képviselı az iránt érdeklıdik, hogy az abaújdevecseri településrész lakóinak mikortól 
kell talajterhelési díjat fizetni, ha nem kötnek rá a kiépített szennyvízrendszerre, illetve, hogy az 
Encs-Forró kerékpárút felújítására mikor kerül sor, valamint, hogy a 20. vizitdíj után hogyan kell 
visszaigényelni annak összegét? 
 
Bratu László polgármester javasolja, hogy a vizitdíj visszaigényléssel kapcsolatos kérdésekkel a 
lakosok forduljanak az Igazgatási irodához kérdéseikkel. A talajterhelési díj fizetési kötelezettség 
2009-tıl áll fenn, vagyis a harmadik év eltelte után. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke a veszélyessé vált Május 1 
úti fák kivágását kezdeményezi. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a régi Postaépület elıtt álló négy gesztenyefa védett és 
még nincs olyan állapotban, hogy ki kellene vágni. A gond az akácfákkal van inkább. Javasolja, hogy 
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kezdıdjön meg a kivágásuk szépen folyamatosan úgy, hogy minden kivágott fa helyére kettı 
kerüljön ültetésre, láttatva, hogy nemcsak kivágásról, hanem telepítésrıl is szó van. 
A szakvélemény beszerzése 20.000Ft/fa. 
 
Bolobás Péter képviselı a fügödi gát problémájára hívja fel a figyelmet. Ígéret történt a 
megemelésére, de nem történt semmi. 
 
Bratu László polgármester  nagyobb odafigyelést kér a Mőszaki Irodától, hiszen pl. az iskola 
bıvítésébıl kiemelt földet ide lehetett volna tenni. 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést berekeszti.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

Bratu László        dr. Halász Ferenc 
 polgármester                   jegyzı 

 
 
 

          Takács László                                 dr. Vidákovics Béla 
   hitelesítı                   hitelesítı 


